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Jegyzőkönyv 

 

amely készült Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. április 

29-én 15 órai kezdettel a Városháza polgármesteri irodájában megtartott soros nyílt 

üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Perneki László alpolgármester, Erdélyi 

Sándorné dr. és Vetró Józsefné képviselő. 

 

Meghívottak: dr. Barna Angéla jegyző, Forgács Sándorné megbízott pénzügyi 

csoportvezető, dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető, Vetróné Negreu Mariana Florica 

Román NÖ elnök, Kincses Ferenc Roma NÖ elnöke, Horváth Csabáné, Makán 

Andrásné, Benkéné Bogdán Zsuzsanna, dr. Krivánné Ponta Judit, Németi Bálint, Túri 

Tamás külsős bizottsági tag. 

 

Meghívottak közül jelen van: dr. Barna Angéla jegyző, Forgács Sándorné megbízott 

pénzügyi csoportvezető, Vetróné Negreu Mariana Florica Román NÖ elnök, Benkéné 

Bogdán Zsuzsanna és Túri Tamás külsős bizottsági tag. 

 

Kovács Sándor polgármester: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 7 

fős képviselő testületből jelen van 4 fő, az ülés határozatképes, azt megnyitotta. Hajas 

Lászlóné és Debreczeni István képviselők jelezték, hogy késni fognak, valamint Jancsik 

Zoltán képviselő jelezte, hogy nem tud az ülésen részt venni.  

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat. Javasolta a Belterületi égetés 

szabályaira vonatkozó rendelet-tervezet napirendről történő levételét, valamint az 

egyebek napirendi pontba javasolta felvenni a Belterületi közutak tulajdonjog rendezése 

című előterjesztést.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy az Ügyrendi Bizottság tárgyalta a 

Belterületi égetés szabályaira vonatkozó rendelet-tervezetet és 5 igen szavazattal a 

napirendről történő levételét javasolta a képviselő-testületnek, tekintettel arra, hogy 

jelen időszakban, áprilistól szeptemberig az égetés tilos. Javasolta, hogy a későbbiekben 

döntsön a képviselő-testület a  vonatkozó rendelet-tervezetről. 

 

Mivel egyéb javaslat nem hangzott el, az elhangzott kiegészítésekkel javasolta 

elfogadásra a napirendeket.  

 

A szavazásban résztvevők szám 4 fő. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

60/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Napirend elfogadása 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. április 29-ei ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

1.) Beszámoló a pénzügyi helyzetről 

2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 
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Napirend: 

 

1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2.) Csanádpalota Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetésének módosítása  

3.) Csanádpalota Város Önkormányzatának 2014. évi zárszámadása  

4.) Beszámoló a 2014. évi belső ellenőrzésről és a kapcsolódó vezetői nyilatkozat 

5.) Csanádpalota Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló Gazdasági Programja 

6.) Önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítése 

7.) Vöröskereszt 2014. évi beszámolója 

8.) Intézmények kisbusz igénylése, kedvezmény mértékének megállapítása 

9.) Szügyi László felajánlása fafaragványok megvásárlásra 

10.) Egyebek 

 Belterületi közutak tulajdonjog rendezése  

 

A napirendek tárgyalása előtt kérte a kérdéseket, interpellációkat. Mivel kérdés, 

interpelláció nem hangzott el, a napirendek megtárgyalásával folytatták.  

 

1. Beszámoló az önkormányzat pénzügyi helyzetéről (írásos anyag csatolva) 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést, még mindig nagyon magasnak találják a kintlévőségek összegét, de a 

beszámolót elfogadásra javasolja a képviselő testületnek.  

 

dr. Barna Angéla jegyző: elmondta, hogy a kintlévőségek behajtása folyamatos.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a 

beszámolót elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 4 fő. A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

61/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Beszámoló az Önkormányzat pénzügyi helyzetéről  

 H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. március havi pénzügyi 

helyzetről szóló tájékoztatót elfogadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: 

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 
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2.Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta. Örömét fejezte ki a Naplemente Idősek Gondozóházának 

felújításával kapcsolatos pályázat benyújtásával kapcsolatban és reméli, hogy a pályázat 

sikeres lesz.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a beszámolót 

elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 4 fő. A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

62/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 

 H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évben benyújtott, illetve 

a korábbi évekről áthúzódó elszámolás alatt álló és tartaléklistán lévő pályázatokról, 

valamint a folyamatban lévő beruházásokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 

 

 

1. sz. n a p i r e n d : Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: nem kívánta kiegészíteni az anyagot. Mivel nem 

érkezett kérdés, észrevétel, javasolta a határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban résztvevők száma 4 fő. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

63/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszak 

alatt történt fontosabb eseményekről és a lejárt határidejű határozatokról szóló 

tájékozatót elfogadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Határozatról értesül:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 

 

 

2. sz. n a p i r e n d: Csanádpalota Város Önkormányzatának 2014. évi 

költségvetésének módosítása (írásos anyag csatolva) 

 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság rendkívül hosszasan 

tárgyalta a napirendet, mivel ellentmondás talált a tervezett és a tény összegek között. 

Túl voltak tervezve bizonyos tételek, például a szennyvízberuházás. A napirend hosszas 

megvitatása után a Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy egy könyvvizsgáló kerüljön 

megbízásra azért, hogy ezeket a tervezett és tényleges összegeket segítsen kibogozni és 

a megoldásra tegyen javaslatot. Mindezek mellett a Bizottság elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a költségvetés módosítását, mivel a tényadatok valósak, csak az 

előirányzott összegeknek kell helyükre kerülniük.  

 

Forgács Sándorné megbízott pénzügyi csoportvezető: egyetértett a javaslattal. Ha 

ezekre az előirányzatokra épültek a 2015. évi előirányzatok, akkor azok nem mutatnak 

valós képet. Például a kötelezettségvállalásban azt látta, hogy duplán került be a 

szennyvízberuházás kötelezettségvállalásai. Ez vélhetően könyvelési hiba. Egy olyan 

szakembert kell megbízni, aki a könyvelésben az önkormányzat által használt EPER 

rendszerhez ért.  

 

Kovács Sándor polgármester: javasolta, hogy a belső ellenőr kerüljön megbízásra.  

 

Forgács Sándorné megbízott pénzügyi csoportvezető: véleménye szerint a belső 

ellenőr a könyveléshez ilyen mélységben nem ért.  

 

Benkéné Bogdán Zsuzsanna külsős bizottsági tag: tájékoztatta a képviselő-testületet, 

hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén ellenvéleményt fejtett ki a 2014. évi költségvetés 

módosított előirányzatainak megtárgyalásakor és a 2014. évi zárszámadás 

megtárgyalásakor is, aminek az az oka, hogy nem kapott bizonyosságot arról, hogy ezt a 

két előterjesztést helyesen állították össze, viszont arról sincs meggyőződve, hogy 

helytelenül. Az általa feltett kérdésekre nem kapott meggyőző, bizonyító válaszokat, 

ezért javasolta megfontolásra, hogy az önkormányzat bízzon meg egy független 

könyvszakértőt a 2014. évi módosított előirányzatok és a 2014. évi zárszámadás 

ellenőrzésével, felülvizsgálatával, valamint az önkormányzat nyilvántartásainak, 

könyvvezetésének ellenőrzésével. Véleménye szerint erre azért van szükség, mivel az 

elmúlt időszakban hatalmas összegű beruházások történtek és legyen tisztában azzal a 
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testület, a polgármester és a jegyző is, hogy ezek a beruházások megfelelően vannak 

nyilvántartva az önkormányzat könyveiben. Másik fontos ok, hogy a pénzügyi 

szakapparátusban jelentős fluktuáció ment végbe és véleménye szerint a jelenlegi 

szakembereket segítve is nagy szükség lenne a független könyvszakértő megbízására.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén azt a 

javaslatot tette, hogy javasolja a bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra a 

költségvetés módosítását is és az ehhez kapcsolódó zárszámadást is, egyetértve azzal, 

hogy azokat a számokat, amelyek mögöttes tartalmát nem tudják, azokat tisztázni kell. 

Ezek elsősorban a bevételi előirányzatoknál vannak, ott ahol nincs teljesítés mellette, 

ezért azok az előirányzatot megemelik. Úgy ítélte meg, hogy ez nem akadálya annak, 

hogy a képviselő-testület el tudja fogadni a költségvetés módosítását is és a 

zárszámadást is, tekintettel arra, hogy a tényszámok valósak. Nyilván vannak olyan 

előirányzatok, amelyek duplázódásból vagy könyvelési hibából nem a valóságnak 

megfelelően jelennek meg. Ezek könyveléstechnikai dolgok, amelyeket a 2014. évre 

visszamenőleg nem lehet javítani, viszont a 2015. évre tekintve tudni kell, hogy mik 

ezeknek a számoknak a mögöttes tartalma és május 31-ig véleménye szerint egy 

könyvszakértő sem tudja megvizsgálni. Egyetért azzal, hogy a számok mögötti 

tartalmakat tisztázni kell.  

Elmondta, hogy az Ügyrendi Bizottság is tárgyalta a napirendet. Tekintettel arra, hogy 

ott pénzügyi szakemberek nincsenek, a jogszabálynak való megfelelést vizsgálta 

elsősorban a bizottság és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 

Forgács Sándorné megbízott pénzügyi csoportvezető: egyetértett Erdélyi Sándorné 

dr. képviselő által elmondottakkal. A 2014. évi előirányzatok nagymértékben lettek 

megemelve az utolsó időszakban, amelynek nem tudják az okát. A könyvelésben a 

kötelezettségvállalásnál vannak problémák. 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a pénzügyi csoportvezető, aki jelenleg 

táppénzen van, készítette a 2014. évi költségvetést és sajnos nincsenek meg az iktatott 

iratok között az anyagra vonatkozó előzmények, így nehéz az előirányzatok magas 

összegére magyarázatot adni.  A szennyvíznél is 2 milliárd Ft felett van az előirányzat, 

holott soha nem volt még tervben sem a 2 milliárd Ft. A lekönyvelt számok jók, mivel a 

kifizetéseket mindig ellenőrzik. Nem a teljesítéssel van baj, hanem az előirányzattal. A 

pontos összeg 2.085.000.000 Ft a szennyvíz beruházás kiadási jogcímnél és ez az ÁFA 

összeggel sem stimmel.  

 

Debreczeni István tanácsnok megérkezett. 

 

Kovács Sándor polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület létszáma 5 főre 

emelkedett. 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság mindenképpen 

elfogadásra javasolta a költségvetés módosítását a képviselő-testületnek, azért is, mert a 

tényszámok biztosak, ezek számlákkal igazolt tételek. Az előirányzat és a tény között 

van nagy kontraszt.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy miért nincs szöveges leírás az 

előterjesztésben. Például indoklás, hogy miért kellett előirányzatot módosítani, hogy 

egy átlag képviselő is megértse.  
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Forgács Sándorné megbízott pénzügyi csoportvezető: 2015. évtől nem kötelező a 

Kincstár felé a szöveges előterjesztés.  

 

Vetró Józsefné képviselő: tájékoztatta Debreczeni István tanácsnokot, hogy tegnap a 

Pénzügyi Bizottság több mint két órán keresztül tárgyalta a költségvetés módosítását és 

a zárszámadását. Az ülésen részletesen ki lett fejtve az előterjesztés és a bizottság 

elfogadásra javasolta a költségvetés módosítását a képviselő-testületnek, azzal, hogy az 

önkormányzat bízzon meg a független könyvszakértőt, aki segít átnézni a könyvelést. 

Az előirányzatokat visszamenőleg nem lehet módosítani, nem lehet leellenőrizni, mert 

aki csinálta az tartósan táppénzen van. Az apparátus nem talál minden dokumentumot, 

nem lehet visszavezetni az előirányzatok összegét.  

 

dr. Barna Angéla jegyző: elmondta, hogy Forgács Sándorné, Timi  2015. február 9-től 

a megbízott pénzügyi csoportvezető addig, amíg a Besír Zsuzsanna pénzügyi 

csoportvezető táppénzes állományban van. Ráadásul Timi előtte személyügyes volt, 

tehát a 2014. évi költségvetés készítésében nem vett részt, ahogy ő sem, hiszen tavaly 

szeptember 1-jével jött ide. Költségvetés módosítására 2014. évben csak a szeptemberi 

ülésen került sor, hogy ezt a Beír Zsuzsanna miért így csinálta és nem negyedévente, 

erre sem én sem a Timi nem tud válaszolni. Hogy milyen számokkal dolgozott 

szeptember 28-án, ezt sem tudjuk. Amióta táppénzes állományban van a Zsuzsa sem 

telefonon, sem más módon nem lehet elérni. Iratokat nem találnak, sem irattárban, sem 

iktatáson. Próbálják feldolgozni azokat a feladatokat amik vannak, de három hónap alatt 

ennyi emberrel lehetetlen. Jelenleg három köztisztviselő dolgozik a pénzügyön ezen a 

területen, a Pintér Angéla terhes, ő bármelyik pillanatban bejelentheti, hogy táppénzre 

megy. Az egyik előterjesztés hatásvizsgálatánál leírta, hogy a személyi állomány 

katasztrofális a pénzügyi csoportban. November óta folyamatosan hirdetik a főkönyvi 

könyvelői állást, a mai napon érdeklődött telefonon egy jelentkező, sajnos az sem 

államháztartási végzettségű, de mérlegképese van. Egy ember még mindig nem oldja 

meg a problémákat, sőt ha felvételre kerülne, akkor be kell tanulnia Arról is szó volt 

már, hogy a Kanton Esztert el kellene küldeni tanfolyamra, hogy legyen meg a 

mérlegképese. De ez a jelenlegi problémákat nem oldja meg. Elmondta, hogy ha napi 

24 órában itt ülnének 10 liter kávéval, akkor sem lehetne ezeket a problémákat egyik 

napról a másik napra megoldani, sem a személyi problémákat, sem azt, hogy mi miért 

történt. Elmondta, hogy jónak tartja, hogy felvetődött, hogy jöjjön ide egy független 

szakértő és nézze meg pontosan, hogy mi hogy történt, mi alapján induljanak el, hogy a 

2015. évi költségvetés rendben legyen. Egyéb területeken is talált problémát, a 

társulásoknál teljesen kaotikus az állapot,  nem találja a határozatokat, nem jól lettek 

meghozva. nincsenek az ügyiratok beiktatva stb.  Juhász László elment, helyette nincs 

senki, reméli, hogy a jövő hónapban lesz valaki helyette. Mindenképpen azt kéri a 

testülettől, hogy vegyék tudomásul, a pénzügy segítségért kiabál! Hiába pályáztatják, 

hiába hirdetik, a közigálláson,  de nincs jelentkező. Egy angol nyelvű pályázat jött, nem 

gondolná, hogy angolul együtt tudnának dolgozni a pénzügyön. Valamilyen megoldás 

kell, az nagy segítség lenne, ha jönne ide egy külső szakértő, aki segítene, hogy aki itt 

van most felelősséggel, pénzügyi vezető, könyvelő, pénztáros bárki, az ne menjen el a 

süllyesztőbe és kell egy ember aki segít szakmailag. Azt magánemberként és jegyzőként 

is ki tudja jelenteni, hogy bruttó 122.000,- Ft-ért nem fognak találni embert,  ha 

pénzügyi szakembert akarnak, akkor azt meg kell fizetni. Egy 45-46 éves főiskolai 

végzettségű szakembernek is a besorolási bére 210.000-220.000 Ft.  Most 2014-ben év 

elején hogy lettek beállítva az összegek, még polgármester úr sem emlékezhet, hogy 
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tavaly januárban mi miért történt.  Azért kellene valamit tenni, hogy a testület mondja 

ki, hogy könyvvizsgálót iderendel, mindenben segítünk, ez a mi érdekünk is.  

 

Benkéné Bogdán Zsuzsanna külsős bizottsági tag: elmondta, hogy több tízezer vagy 

akár százezer tétel is könyvelve van 2014-ben, azt nem tudja a Forgács Sándorné sem 

biztosan állítani, hogy azok az adatok valósak, emiatt is szükségesnek tartja egy 

független szakember megbízását. Azért is javasolta a szakember megbízását, mivel több 

milliárdos beruházások vannak folyamatban, hogy azok rendesen vannak-e 

nyilvántartva. Az elszámolást nem vitatatta, mert azt a felsőbb hatóság ellenőrzi, 

valószínűleg az rendben van. Azt kell megvizsgálnia a szakembernek, hogy a 

könyvvezetés rendben van-e.  

A tényszámokban a bevétel közel 410 millióval több, mint a kiadás. Erre nem tudott 

meggyőző választ kapni, hogy mitől van ez a bevételi többlet. A másik, amire nem 

kapott választ, hogy a mérleg szerinti eredmény -420 millió forint körüli összeg, ezek 

szerint ennyi veszteség keletkezett 2014-ben. Nem érti, hogy ez miből adódik. Ezért is 

javasolta, hogy nézze át egy független könyvszakértő, hogy ezek a problémák miből 

adódnak.  

 

Forgács Sándorné megbízott pénzügyi csoportvezető: a kötelezettségvállalást fel kell 

emelni a teljesítés szintjére. A kötelezettségvállalásban a szerződés is bekerülhetett és 

még egyszer belekerülhetett, amikor a kifizetés ténye le lett könyvelve. A 

kötelezettségvállalás és a teljesítés között ez a különbözet, hogy duplán szerepel ez az 

összeg. Az előirányzat azért került megemelésre, mert a kötelezettségvállalásnál nem 

lehet kevesebb az előirányzat. A -400 millió mérleg szerinti eredmény, azaz a veszteség, 

pedig abból adódhat, hogy a 2014. év január 01. napján a vagyon nyitótételeként a nettó 

összeget vitték be, nem pedig bruttó értéket és az értékcsökkenést. A könyvelési 

programban nincs mérleg szerinti eredmény, mert önkormányzatnál nincs is mérleg 

szerinti eredmény, csak a tárgyi eszköz beszámolóban. Ez az évek óta felhalmozott 

értékcsökkenés. A 2014. évi könyvelésen, zárszámadáson és költségvetési rendeleten 

nem lehet módosítani, mert azt a Kincstár jóváhagyta és azt a főkönyv alapján hagyta 

jóvá. A felmerült problémákat a 2015. évben lehet helyrerakni.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy Hajas Lászlóné képviselő, a Szociális 

Bizottság elnöke kérte, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet a bizottsági ülésen 

elhangzottakról. A Szociális Bizottság elfogadásra javasolta a 2014. évi költségvetési 

rendelt módosítását azzal, hogy kerüljön megbízásra egy független könyvszakértő.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, egy 

független könyvszakértő megbízását javasolta a képviselő-testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő. A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

64/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

Tárgy: Könyvvizsgálói ellenőrzés kérése a 2014. évi költségvetés vonatkozásában 

 

H a t á r o z a t 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete független könyvvizsgálói 

ellenőrzés tart szükségesnek a 2014. évi költségvetés vonatkozásában, ezért felkéri a 

Polgármestert, hogy kérjen árajánlatokat könyvvizsgálóktól a munka elvégzésére.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Határozatról értesül:  

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 2 pld 

2.) Irattár  

 

 

Kovács Sándor polgármester mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett a napirendi 

ponttal kapcsolatban,  a polgármester az előterjesztés szerinti rendelet tervezetet 

javasolta elfogadásra.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő.  

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással 

meghozta az 8/2015.(IV.30.) önkormányzati rendeletét Az önkormányzat 2014. évi 

költségvetéséről szóló 1/2014. (I. 29.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely 

rendelet jelen jegyzőkönyv elválaszthatatlan részét képezi. 

 

3. sz. n a p i r e n d:  Csanádpalota Város Önkormányzatának 2014. évi zárszámadása 

(írásos anyag csatolva) 

 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és szintén azzal a kitétellel javasolta elfogadásra, hogy az önkormányzat bízzon meg 

egy független könyvvizsgálót.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy az Ügyrendi Bizottság tárgyalta a 

napirendet és a bizottság megállapította, hogy a határozati javaslatok szerkezetileg 

megfelelnek  a jogszabályi előírásoknak, ezért elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek.  

A Szociális Bizottság is elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a 2014. évi 

zárszámadást azzal a kiegészítéssel, hogy a könyvszakértő vizsgálja meg az 

előirányzatokat.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett és az 

előterjesztésben három önálló határozati javaslat van, ezért külön-külön tette fel 

szavazásra a határozati javaslatokat azzal, hogy mindegyiket elfogadásra javasolta a 

testületnek. 

 

A szavazásban résztvevők szám 5 fő. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 

ellenszavazattal és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

65/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: 2014. évi maradvány felhasználásának jóváhagyása 
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H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 

törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 155. §-ában kapott 

felhatalmazás alapján 2014. évi maradványának felhasználását – a zárszámadási 

rendelet 11. számú mellékletében meghatározottak szerint – hagyja jóvá. A képviselő-

testület utasítja a jegyzőt, hogy az elfogadott pénzmaradvány felhasználás alapján 

Csanádpalota Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének módosítását 

készítse elő. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Város Polgármestere 

2.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

3.) Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi csoportja  

4.) Irattár  

 

A szavazásban résztvevők szám 5 fő. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 

ellenszavazattal és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

66/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: 2014. évi összevont konszolidált beszámoló elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. évi összevont 

konszolidált beszámolót elfogadja a zárszámadási rendeletben meghatározottak szerint. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Város Polgármestere 

2.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

3.) Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi csoportja  

4.) Irattár  

 

 

A szavazásban résztvevők szám 5 fő. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 

ellenszavazattal és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

67/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: 2014. évi vagyonváltozásának alakulásáról szóló tájékoztató elfogadása  

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a testülete a Csanádpalota 

Város Önkormányzata 2014. évi vagyonváltozásának alakulásáról szóló tájékoztatót 

megtárgyalta és azt a zárszámadási rendelet 12. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Város Polgármestere 

2.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

3.) Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi csoportja  

4.) Irattár  

 

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, egy 

független könyvszakértő megbízását javasolta a képviselő-testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő. A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

 

68/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Könyvvizsgálói ellenőrzés kérése a 2014. évi zárszámadás vonatkozásában 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete független könyvvizsgálói 

ellenőrzés tart szükségesnek a 2014. évi zárszámadás vonatkozásában, ezért felkéri a 

Polgármestert, hogy kérjen árajánlatokat könyvvizsgálóktól a munka elvégzésére.  

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Határozatról értesül:  

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 2 pld 

2.) Irattár  

 

 

Kovács Sándor polgármester mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a 

polgármester az előterjesztés szerinti rendelet tervezetet javasolta elfogadásra.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő.  

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással 

meghozta az 9/2015.(IV.30.) önkormányzati rendeletét Csanádpalota Város 

Önkormányzata 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról, mely rendelet jelen 

jegyzőkönyv elválaszthatatlan részét képezi. 
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4. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a 2014. évi belső ellenőrzésről és a kapcsolódó vezetői 

nyilatkozat (írásos anyag csatolva) 

 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta és mivel a 

vezető nyilatkozott arról, hogy a feltárt hibák ki lettek javítva, így elfogadásra javasolta 

a képviselő-testületnek.  

 

dr. Barna Angéla jegyző: tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a feltárt hibák 

kijavítása iránti intézkedés a jegyzőnek elő volt írva határidőre, intézkedési tervet, 

illetve realizáló levelet kellett készíteni. A belső ellenőr már le is ellenőrizte, tehát 

megtörtént az SZMSZ átvezetés is. 

 

Benkéné Bogdán Zsuzsanna külsős bizottsági tag: elmondta, hogy a belső ellenőrzés 

megállapításai a javasolt intézkedések felsorolásánál leírja, hogy például a főkönyvi 

könyvelés és az analitikus nyilvántartás egyezősége nem megfelelő. Számára ez azt 

mutatja, hogy nincs minden rendben a könyvvezetést illetően és ez összefügg az előző 

két napirenddel.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, 

elfogadásra javasolta a testületnek a határozati javaslatot.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő. A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

69/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a 2014. évi belső ellenőrzésről és a kapcsolódó vezetői nyilatkozat 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Makói Kistérség Többcélú 

Társulása által, a költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső 

ellenőrzéséről szóló 370/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 56. § (8) bekezdése alapján 

előterjesztett a 2014. évi belső ellenőrzési tevékenységről szóló éves ellenőrzési 

jelentést, Csanádpalota  város 2014. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentését, valamint a 

Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője által tett vezetői nyilatkozatát  

elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 2 pld.  

2. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja  

3. Irattár 

 

5. sz. n a p i r e n d: Csanádpalota Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló 

Gazdasági Programja (írásos anyag csatolva) 
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Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta és 

elfogadásra javasolta a gazdasági programot azzal, hogy 

- az 1. oldalon lévő alapvető célok felsorolása utolsó pontként egészüljön ki azzal, hogy 

az önkormányzat járuljon hozzá a településen lakók életszínvonalának javításához, 

valamint javítsa a település demográfiai helyzetét, 

- a 4. oldal utolsó bekezdés ötödik sorában található felsorolás egészüljön ki azzal, hogy 

ánizs és mustármag is termett a szántóterületeken, 

- a 7. oldal III. fejezetének első bekezdésében lévő utolsó mondat kerüljön törlésre, 

helyére a következő mondat kerüljön: Ennek részletezése az egyes közszolgáltatások 

elemzésénél található, 

- a 8. oldal utolsó bekezdésben kerüljön javításra az, hogy az iskola működési 

kiadásokhoz az önkormányzat havonta járul hozzá, nem pedig évente, 

- a 9. oldalon a 3) Egészségügy címszó alatti helyi egészségügyi szűrések egészüljenek 

ki EKG vizsgálattal, tüdőszűrő vizsgálattal, mammográfiával, nőgyógyászattal és 

szemészettel, 

- a 12. oldalon lévő táblázat 1. pontjában lévő közületek zöldfelületeinek növelése, 

fásítása egészüljön ki azzal, hogy romos ingatlanok megvásárlása, lebontása és zöld 

területté alakítása, 

- a 14. oldal VI. fejezete egészüljön ki azzal, hogy a helyi adóbevallási nyomtatványok 

elektronikus kitöltését az önkormányzat biztosítja, 

- a 14. oldal Közszolgáltatási szerződés keretében megszervezett közszolgáltatások 

biztosítása, fejlesztése című fejezet 2. pontja egészüljön ki azzal, hogy évente többször 

kerül sor lomtalanításra a településen és a lomtalanítás évente egyszer terjedjen ki az 

elektronikai hulladék elszállítására. 

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy az Ügyrendi Bizottság is tárgyalta a 

napirendet, kiegészítő javaslat nem hangzott el, a bizottság alkalmasnak tartja a 

gazdasági programot arra, hogy irányvonala legyen annak a következő évi fejlődésnek, 

illetve gazdasági közszolgáltatási feladat ellátásának, amelyet az önkormányzat leírt és 

megvalósítás előtt áll, azzal, hogy olyan beruházások is megvalósulhatnak pályázati 

források lehetőségének függvényében, amelyek nincsenek a programban. Ez a program 

év közben módosítható, bármikor felülvizsgálható. Javasolta, hogy a határozati 

javaslatba kerüljön bele, hogy az előterjesztettek szerint jóváhagyja, mivel vélhetően 

elírási hiba miatt a „jóváhagyja” szó kimaradt.  

 

Kovács Sándor polgármester: ezt követően a Pénzügyi Bizottság által tett módosító 

javaslattal együtt javasolta a gazdasági program elfogadását a képviselő-testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 5 fő. A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

70/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Csanádpalota Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló Gazdasági Programja 

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 116. § - ában biztosított 

jogkörében eljárva Csanádpalota Város Önkormányzat a 2015 és 2019 közötti időszakra 

szóló gazdasági programját az alábbi kiegészítésekkel elfogadja: 

- az 1. oldalon lévő alapvető célok felsorolása utolsó pontként egészüljön ki azzal, hogy 

az önkormányzat járuljon hozzá a településen lakók életszínvonalának javításához, 

valamint javítsa a település demográfiai helyzetét, 

- a 4. oldal utolsó bekezdés ötödik sorában található felsorolás egészüljön ki azzal, hogy 

ánizs és mustármag is termett a szántóterületeken, 

- a 7. oldal III. fejezetének első bekezdésében lévő utolsó mondat kerüljön törlésre, 

helyére a következő mondat kerüljön: Ennek részletezése az egyes közszolgáltatások 

elemzésénél található, 

- a 8. oldal utolsó bekezdésben kerüljön javításra az, hogy az iskola működési 

kiadásokhoz az önkormányzat havonta járul hozzá, nem pedig évente, 

- a 9. oldalon a 3) Egészségügy címszó alatti helyi egészségügyi szűrések egészüljenek 

ki EKG vizsgálattal, tüdőszűrő vizsgálattal, mammográfiával, nőgyógyászattal és 

szemészettel, 

- a 12. oldalon lévő táblázat 1. pontjában lévő közületek zöldfelületeinek növelése, 

fásítása egészüljön ki azzal, hogy romos ingatlanok megvásárlása, lebontása és zöld 

területté alakítása, 

- a 14. oldal VI. fejezete egészüljön ki azzal, hogy a helyi adóbevallási nyomtatványok 

elektronikus kitöltését az önkormányzat biztosítja, 

- a 14. oldal Közszolgáltatási szerződés keretében megszervezett közszolgáltatások 

biztosítása, fejlesztése című fejezet 2. pontja egészüljön ki azzal, hogy évente többször 

kerüljön sor lomtalanításra a településen és a lomtalanítás évente egyszer terjedjen ki az 

elektronikai hulladék elszállítására. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

valamennyi intézkedés megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 3 példányban 

2.) Irattár  

 

 

Hajas Lászlóné képviselő megérkezett. Kovács Sándor polgármester megállapította, 

hogy a képviselő-testület létszáma 6 főre emelkedett. 

 

6. sz. n a p i r e n d: Önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítése (írásos anyag 

csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: nem kívánta kiegészíteni az anyagot.  

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy kell-e értékbecslést beszerezni 

önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítésénél. 
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Kovács Sándor polgármester: nem kellett értékbecslést beszerezni, mivel kis értékű 

ingatlanról van szó.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a vagyon rendelet szabályozza, hogy 

milyen értékhatárig kell könyv szerinti értéken értékesíteni az ingatlant, és amennyiben 

azon az értéken nem értékesíthető, akkor a képviselő-testület joga meghatározni 2 millió 

Ft alatti érték esetén.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy az adásvételi szerződés aláírásra 

került-e.  

 

Kovács Sándor polgármester: igennel felelt, s elmondta, hogy  az előterjesztés 

mellékletét képezi az adásvételi szerződés.  

 

dr. Barna Angéla jegyző: elmondta, hogy a testületi döntés a tulajdonjog bejegyzéshez 

szükséges.  

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, elfogadásra javasolta a testületnek a 

határozati javaslatot.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

71/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítése 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. § - ában biztosított 

jogkörében eljárva a dr. Siket István ügyvéd által, a Csanádpalota 3005/8, 3005/10 és 

3005/11 helyrajzi számú ingatlanok adásvételére vonatkozó szerződését az 

előterjesztettek szerint jóváhagyja.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

valamennyi intézkedés megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 3 példányban 

2.) Irattár  

 

7. sz. n a p i r e n d : Vöröskereszt 2014. évi beszámolója (írásos anyag csatolva) 

 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a kiadott határozati javaslatot a képviselő-testületnek.  
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Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, 

elfogadásra javasolta a testületnek a határozati javaslatot.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

72/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Vöröskereszt 2014. évi beszámolója  

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztéshez mellékelt 

Magyar Vöröskereszt Csanádpalotai Szervezetének beszámolóját az abban foglalt 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

8. sz. n a p i r e n d : Intézmények kisbusz igénylése, kedvezmény mértékének 

megállapítása (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy előzetes felmérések alapján az 

előterjesztésben foglalt kilométer igények lettek megállapítva.   

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a határozati javaslatot a képviselő-testületnek.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: az előterjesztésben szereplő kilométer igények a 

kirándulások vonatkozásában lettek meghatározva. Megkérdezte, hogy például ha 

tanulmányi versenyre kell a gyerekeknek menni a környékbeli településekre, akkor arra, 

kaphat-e az iskola kedvezményt.   

 

Kovács Sándor polgármester: megkérdezte, hogy az iskolai versenyek 

vonatkozásában a KLIK nem nyújt segítséget a verseny helyszínére való eljutásban?  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a KLIK-el folyamatban vannak az 

egyeztetések a versenyekhez kapcsolódó útiköltségek vonatkozásában, de jelenleg a 

KLIK álláspontja az, hogy a diákokat terheli az utazás költsége.  

 

Kovács Sándor polgármester: felhívta a figyelmet arra, hogy az előterjesztésben 

szereplő kedvezmények csak a kisbusz bérlésére vonatkozó kedvezmények, a sofőr 

illetményét és esetleges szállását, étkeztetését az aktuálisan igénybevevőknek kell 

térítenie. Véleménye szerint a tanulmányi versenyekre való utazást a KLIK-nek kellene 

biztosítani. Javasolta, hogy az iskola a kirándulásokra vonatkozó igényeken túl a 

tanulmányi versenyekre is ingyenesen kapja meg a buszt. 
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Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, elfogadásra javasolta a testületnek a 

határozati javaslatot az általa tett kiegészítéssel.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

73/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Intézmények kisbusz igénylése, kedvezmény mértékének megállapítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati kisbusz 

bérlésére vonatkozóan a 2015. évre beérkezett igények alapján az alábbi 

kedvezményeket állapítja meg:  

 

Általános iskola 1.040 km  ingyenes kirándulásokhoz, egyéb 

 tanulmányi versenyekhez pedig az 

ingyenes kirándulásokon felüli km 

igények szintén ingyenesek  

Óvoda    160 km  ingyenes 

Idősek Klubja   110 km  ingyenes 

Fészek Klub   200 km  ingyenes 

Honismereti Kör  300 km  ingyenes 

Színjátszó csoport  500 km  ingyenes 

Néptánccsoport  400 km  ingyenes 

Népdalkör   300 km  ingyenes 

Futball Klub           3.200 km  50 % 

 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

9. sz. n a p i r e n d : Szügyi László felajánlása fafaragványok megvásárlására (írásos 

anyag csatolva) 

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és javasolta a képviselő-testületnek, hogy biztosítson lehetőséget Szügyi Lászlónak egy 

kiállítás megrendezésére, ahol a lakosság is véleményt tud nyilvánítani arról, hogy 

melyik fafaragványt tartja a legszebbnek és hol helyezze el a településen, amennyiben 

megvásárolja azt.   

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a  Szociális Bizottság tárgyalta a napirendet 

és javasolta elfogadásra a Pénzügyi Bizottság által tett javaslatot.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel több hozzászólás, észrevétel nem érkezett, ezért 

javasolta a képviselő testületnek, hogy Szügyi László felajánlott fafaragványait ne 

vásárolja meg, egy kiállítás lehetőségét biztosítsa az önkormányzat az alkotó számára.   
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A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

74/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Szügyi László felajánlása fafaragványok megvásárlására 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szügyi László felajánlását 

megköszöni a fafaragványok megvásárlására, viszont egyenlőre ezzel nem kíván élni. 

Ugyanakkor Szügyi László részére lehetőséget biztosít egy kiállítás megrendezésére, 

ahol alkotásainak bemutatására ad lehetőséget térítésmentesen.  

 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

 

10. sz. n a p i r e n d : Belterületi közutak tulajdonjog rendezése (írásos anyag 

csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: a Szent István utcai útszakasz egészen a Csokonai 

utcától a József Attila utcáig, a Kossuth és a Kálmány Lajos utca a Dózsa sor fele a 

szegélyen kívüli rész az önkormányzat tulajdonába kerülne. A tulajdonjog rendezése 

azért előnyös az önkormányzatnak, mert csökkenne az ügyintézési idő, s így könnyebbé 

válna a beruházások megvalósítása. Egyedül a tulajdonjog bejegyzésének díját kell 

térítenie az önkormányzatnak, ami körülbelül 200.000 Ft, minden más költséget a 

Magyar Közút visel.  

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a határozati javaslatot a képviselő-testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, 

elfogadásra javasolta a testületnek a határozati javaslatot.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

75/2015. (04.29.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Belterületi közutak tulajdonjog rendezése 

 

H a t á r o z a t 

 

1. Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a 

belterületi utak tulajdoni viszonyai a tényleges kezelői viszonyokhoz 

igazodjanak, s egyetért azzal, hogy a 44129-es út a körforgalomtól a temetőn 

túlig lévő belterületi szakasza, valamint a József Attila, Csokonai és Szent István 

utcák teljes szakasza a belterületen az önkormányzat tulajdonába kerüljön 

ingyenesen. 
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2. Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja, hogy a 

tulajdonszerzéshez kapcsolódó földhivatali eljárási díjakat megfizeti.  

3. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

valamennyi intézkedés megtételére. 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Közreműködik: dr. Barna Angéla jegyző 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

 

A határozatról értesül: 

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 3 pld 

2. Irattár 

 

Kovács Sándor polgármester: megállapította, hogy a napirendeket megtárgyalta a 

testület, kérte, hogy akinek egyéb észrevétele van, az tegye meg.   

 

Vetró Józsefné képviselő: elmondta, hogy a Makó TV-ben nagyon szép műsort 

közvetítettek József Attilával kapcsolatos megemlékezésről, melyet többször fognak 

ismételni, ajánlotta képviselő társainak, hogy nézzék meg.  

 

dr. Barna Angéla jegyző: tájékoztatta a képviselő testületet, hogy írásos előterjesztés 

nem készült a nyári gyermekétkeztetéssel kapcsolatban, mert tegnap előtt érkezett a 

tájékoztató levél. A gyermekétkeztetéssel kapcsolatos rendelet és a pályázati kiírás még 

nem jelent meg, egy tájékoztató levél áll rendelkezésre, melyben az áll, hogy a 

benyújtási határidő május 7-e. Csanádpalota nem sorolható be sem a hátrányos, sem a 

halmozottan hátrányos helyzetű településekhez az új 105/2015. Kormányrendelet 

szerint, amely április 23-án lépett hatályba,  így az önkormányzat önerő nélkül csak 48 

gyermekre igényelheti a támogatást. A tájékoztató levélben az áll, hogy egy ebéd 440 

Ft. Vélhetően rendkívüli testületi ülést kell majd összehívni a pályázat benyújtásával 

kapcsolatban, ha közzéteszik a vonatkozó jogszabályokat és a pályázati felhívást.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: az iskolai alapítvány nevében megköszönte mindazoknak a 

támogatását, akik támogatták alapítványukat a támogatói jegy vásárlásával, illetve 

azoknak, akik annak az árusításában segítettek.  

 

Kovács Sándor polgármester: megállapította, hogy a napirendeket megtárgyalta a 

testület, s egyéb észrevétel nincs, így az ülést bezárta.  

 

 

k.m.f. 

 

 

Kovács Sándor        dr. Barna Angéla 

 polgármester                  jegyző 


